
Or.V.0062-152 / 2001                                                   

PROTOKÓŁ Nr 152 / 2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 13 września 2001 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączeniu  /  zał.  nr  1  /.  Obradom
przewodniczył Starosta Białostocki – Pan Wiesław Pusz - Przewodniczący Zarządu
Powiatu.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,  w
brzmieniu:
1.  Zatwierdzenie protokołu z  poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu /

151/2001/.
2. Informacja o materiałach na XXXII Sesję Rady Powiatu.
3. Wstępna akceptacja porządku dziennego XXXIII Sesji Rady Powiatu w dniu

18 października 2001 roku.
4. Pismo  mieszkańców  lokali  przy  ul.  Piłsudskiego  w  Supraślu  w  sprawie

dokonania zapisu w protokole uzgodnień przed aktem notarialnym.
5. Pojęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokali mieszkalnych

w Supraślu przy ul.  Piłsudskiego 64 oraz ogłoszenia w sprawie wykazu i
informacji do prasy / 409/2001 /.

6. Podpisanie  pism  do  PUW  w  sprawie  uzupełnienia  wniosków  dot.
komunalizacji dróg powiatowych.

7. Podpisanie ogłoszenia w sprawie przeznaczenia do oddania w użytkowanie
nieruchomości ZOZ-ów powiatu białostockiego.

8. Podjęcie  uchwał  w  sprawie  upoważnienia  Przewodniczącego  Zarządu  i
dyrektorów  jednostek  do  podpisania  umów   o  dotację  z  WFOŚiGW  i
NFOŚiGW / 410/2001, 411/2001, 412/2001 /.

9. Akceptacja  wyników  przetargu  na  wyposażenie  hali  gimnastycznej  w
Łapach i podpisanie zawiadomień o wynikach przetargu.

10.Podpisanie umowy z Samorządem Województwa Podlaskiego na realizację
zadania „budowa hali sportowej w Łapach” / kontrakt Wojewódzki /.

11.Podpisanie  aneksu  do  umowy  nr  2/98  z  dnia  29.06.98  roku  w  sprawie
budowy hali gimnastycznej w Łapach.

12.Wniosek  WSS  o  podjęcie  uchwały  Zarządu  w  sprawie  dofinansowania
konkursu recytatorskiego „Człowiek i przyroda”.

13.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  Klubowi  Sportowemu
„Sprząśla” na zorganizowanie turnieju piłki nożnej / 413/2001 /.

14.Zajęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na modernizację budynku
zlokalizowanego  w  drodze  powiatowej  i  podpisanie  wniosku  w  sprawie
wznowienia postępowania.

15.Wniosek PCPR w sprawie  zwiększenia  planu wydatków budżetowych na
2001 rok.

16.Wniosek PCPR w sprawie wprowadzenia do budżetu dotacji  celowych na
sfinansowanie zadań inwestycyjnych.

17.Wniosek PCPR w sprawie dokonania zmian w planie finansowym DPS w
Uhowie.

18.Wniosek  PCPR  w  sprawie  wprowadzenia  do  budżetu  powiatu  dotacji  z
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska na dofinansowanie inwestycji
w jednostkach organizacyjnych powiatu białostockiego.



19.Wniosek  DPS  w  Jałówce  w  sprawie  o  zwiększenie  planu  wydatków
budżetowych.

20.Wniosek Domu Dziecka w Supraślu o zwiększenie środków budżetowych.
21.Wniosek  WSS   w  sprawie  wprowadzenia  do  budżetu  środków  na

dofinansowanie usług rehabilitacyjnych.
22.Wniosek  Poradni  Psychologiczno  –  Pedagogicznej  w  Łapach  w  sprawie

zwiększenia budżetu.
23.Wniosek Dyrektora LO i LE w Łapach w sprawie zwiększenia budżetu.
24.Wniosek  Dyrektora  LO  i  LE  w  Łapach  w  sprawie  dokonania  zmian  w

budżecie.
25.Wniosek  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Jałówce  o  zwiększenie  planu

wydatków budżetowych jednostki.
26.Podpisanie odpowiedzi  na pismo Pana Andrzeja Kasperowicza – radnego

Gminy Michałowo w sprawie drogi Żednia – Sokole.
27.Projekt  odpowiedzi  na  pismo  Społecznego  Komitetu  ul  Sportowej  w

Grabówce.
28.Pismo  PZD  w  sprawie  wyników  przetargu  na  remont  mostu  nad  rzeką

Turośnianką.
29.Odpowiedź na pismo pracowników SP TZOZ w Białymstoku dot. wynajmu

pomieszczeń w celu tworzenia N ZOZ.
30.Podpisanie umowy z Zarządem Gminy Dobrzyniewo Kościelne w sprawie

modernizacji drogi Dobrzyniewo Duże – Borsukówka.
31.Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  N  ZOZ  w  Łapach  w  sprawie  instalacji

elektrycznej.
32.Pismo  Komendy  Miejskiej  Państwowej  Straży  Pożarnej  z  prośbą  o

dofinansowanie stacji przekaźnikowej w okolicach Gródka – Michałowa.
33.Pismo Książnicy Podlaskiej z prośbą o wyposażenie Biblioteki Powiatowej w

komputer z drukarką.
34.Pismo Związku  Nauczycielstwa  Polskiego Zarządu Oddziału  w Łapach  w

sprawie  wstrzymania  podwyżki  wynagrodzenia  dla  pracowników
niepedagogicznych szkół i placówek oświatowych.

35.Informacja w sprawie podpisania protokołu określającego zasady przejęcia i
korzystania  z  budynku  Przychodni  Lekarskiej  w  Czarnej  Białostockiej,
stanowiącego załącznik do umowy darowizny.

36.Zaproszenia na posiedzenia stałych Komisji Rady Powiatu Białostockiego.
37.Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie Zarządu, po zapoznaniu się z treścią protokołu Nr 151/2001 z

poprzedniego posiedzenia, podpisując go.

Ad. 2
Pani  Ewa  Słojewska  Zaręba  zreferowała  zebranym  materiał  dotyczący

planu restrukturyzacji zakładów opieki zdrowotnej w powiecie białostockim / zał.
nr 2 /. III Wersja ww. materiału zawiera propozycję dotyczącą utworzenia do końca
2002 roku jednego ZOZ-u powiatowego.

Starosta Białostocki wyjaśnił zebranym, iż taka decyzja pociągnie za sobą
ogromne wydatki z budżetu powiatu na pokrycie zobowiązań. Przewiduje się, iż
będą  to  koszty  ok.  2.000.000  zł.  W  związku  z  tym należy  bardzo  rozważnie
przeanalizować takie rozwiązanie.

Pan  Zygmunt  Matusik,  uważa  natomiast,  że  z  taką  decyzją  nie  można
zwlekać, gdyż dług narasta w bardzo szybkim tempie i w 2002 roku może być np.
dwa razy wyższy niż obecnie.
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Starosta  Białostocki  stwierdził,  iż  nie  widzi  przeszkód do takich działań,
natomiast, przy tworzeniu na przyszły rok, Rada Powiatu, podejmując uchwałę w
sprawie budżetu powiatu na 2002 rok, winna zabezpieczyć środki finansowe na
ten cel.

Pan  Wiesław  Pusz  poinformował  Przewodniczącego  Rady  Powiatu,  iż
kontaktował się z osobą, która w Warszawie zajmuje się szkoleniem dyrektorów z
zakresu  reformy  zdrowia.  Jego  zdaniem  należy  zlecić  wykonanie  audytu
funkcjonowania  szpitala  w  Łapach.  Firma  specjalistyczna,  badając  problemy
wewnątrz  szpitala,  dokonałaby  najbardziej  obiektywnej  oceny  sytuacji,
proponując pewne rozwiązania. Zapytał Pana Matusika, czy Rada zgodzi się na
pokrycie kosztów wykonania takiego audytu z budżetu Rady Powiatu?

Pani Słojewska Zaręba podkreśliła, iż w dokumentach PRKCh jest zapis w
umowach,  że  przy  całkowitej  prywatyzacji  Kasa  może,  ale  nie  musi  zawrzeć
kontraktu  ze  spółką.  Zapis  ten  jest  niepokojący,  stąd  też  pewna  niechęć  do
podjęcia prywatyzacji szpitala, by go nie zaprzepaścić.

Starosta  Białostocki  poparł  stanowisko  członka  Zarządu,  dodając,  że  w
chwili obecnej możliwe jest wspieranie finansowe szpitala, bądź też zaciągnięcie
kredytu. Jeżeli będzie to spółka cywilna, ani gmina, ani powiat nie będzie miał
podstaw prawnych,  by  wpierać  jej  funkcjonowanie.  Na  dzień dzisiejszy  trzeba
bardzo ostrożnie podchodzić do procesu prywatyzacji szpitala, a w chwili obecnej
zrobić wszystko, aby proces zadłużania się zahamować.

Pan  Stanisław  Łapiński  podkreślił,  iż  obecnie  taka  prywatyzacja  jest
niebezpieczna. Sieć szpitali jest w województwie bardzo gęsta. „  Tym bardziej,
gdybyśmy zaczęli prywatyzację , to ktoś to przejmuje, a Kasa Chorych mogłaby
to wykorzystać,  nie podpisując kontraktu, doprowadzając do jego rozwiązania.
Prywatyzacja zamkniętej opieki zdrowotnej, w tym momencie byłaby dla powiatu
zgubna. Za dużo jest w chwili obecnej niebezpieczeństw”.

Starosta Białostocki wyraził nadzieję, iż materiał, przedłożony przez Zarząd
Powiatu będzie przedmiotem szerokiej  dyskusji  i  doprowadzi  do wypracowania
kierunku dalszego działania, mającego na celu poprawę sytuacji służby zdrowia w
powiecie.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował plan restrukturyzacji
ZOZ-ów w powiecie  białostockim,  przekazując  go  pod obrady  Komisji
Zdrowia  i  Kultury  Fizycznej  oraz  XXXII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego.

Następnie,  Przewodniczący  Zarządu  zreferował  zebranym  informację  o
realizacji  zadań  w  zakresie  oświaty  i  wychowania  na  terenie  Powiatu
Białostockiego / zał. nr 3 /. Najistotniejszym elementem ww. informacji jest część
ekonomiczna, przedstawiająca sytuację finansową szkół i placówek oświatowych.
Zgodnie  z  informacjami  przedłożonymi  przez  dyrektorów  szkół  i  placówek
oświatowych,  prowadzonych  przez  powiat,  niedobór  środków  finansowych  na
wynagrodzenia  i  bieżące  utrzymanie  jednostek  do  końca  2001  roku,  po
rozwiązaniu  rezerwy oświatowej  szacuje  się  na kwotę  616.000 zł.  29  sierpnia
2001  roku  odbyło  się  posiedzenie  Komisji  Wspólnej  Rządu  i  Samorządu
Terytorialnego odnośnie podziału 1% rezerwy oświatowej na zadania związane z
odprawami  dla  zwalnianych  nauczycieli,  gdzie  przyjęto  wstępne  propozycje
dofinansowania  tych  zadań.  Szacuje  się,  iż  z  tej  rezerwy  powiat  może  liczyć
jedynie na kwotę ok. 30.000 zł, przy dużo większym zapotrzebowaniu. Budżet na
oświatę  składa  się  ze  środków  finansowych  na  szkoły,  internaty  i  zadania
pozaszkolne.
” System liczenia pieniędzy jest mniej więcej taki, że w zależności od tego, gdzie
jest szkoła, jest określona stawka na jednego ucznia. Jest podstawowa stawka,
we wszystkich miejscowościach plus dodatek wiejski, dla szkół np. ZS Michałowo i

3



ZSMR w Supraślu. Szkolnictwo zawodowe również ma zwiększony dodatek. Kwota
na jednego ucznia w szkołach jest, więc, zróżnicowana. Jeżeli chodzi o internaty,
to było to liczone wskaźnikiem 1,77. Taka sytuacja była od początku roku. W
kwietniu  2001  roku  była  korekta  subwencji  na  poziomie  –  340.000  zł.
Uzasadnienie tej regulacji dotyczyło tego, iż nie ma naboru do klas I / brak 1000
godzin /, druga sprawa, to korekta na współczynniku dla internatów, który wynosi
1,5.  W  momencie,  kiedy  tworzyliśmy  w  roku  poprzednim  budżet,  utworzono
rezerwę oświatową, ale te pieniądze i tak już  wydatkowano na oświatę. Potem
były sprawy podwyżek, gdzie Minister przewidział  52 zł na nauczyciela,  ale w
konsekwencji razem z pochodnymi okazało się, że jest to kwota prawie 100 zł na
nauczyciela.  Tę  regulację   zapłaciliśmy  w  lipcu.  Założyliśmy,  i  w  tej  sprawie
Zarząd  podejmował  uchwałę,  że  dostaną  wypłatę  nauczyciele  /  było  to
obligatoryjne, gdyż wynikało z Karty Nauczyciela / oraz personel administracyjny,
gdzie przyjęto wskaźnik 7,6% . To jest zawarte w uchwale Zarządu Powiatu. Te
pieniądze nie zostały jeszcze wypłacone, a ich łączny koszt to 150.000 zł. Zarząd
Powiatu,  wobec tych faktów podjął  uchwałę  w sprawie wstrzymania podwyżki
wynagrodzenia  dla  pracowników  niepedagogicznych  szkół  i  placówek
oświatowych,  niemniej  jednak to nie  rozwiązuje całości  problemu.  Na kolejnej
Sesji  Rada  Powiatu  będzie  podejmowała  uchwałę  o  ustaleniu  sieci  szkół  na
terenie powiatu. Należy zastanowić się, czy nie utworzyć w Łapach Zespołu Szkół,
z  jednym  internatem,  co  obniży  koszty  funkcjonowania.  Pozostanie  kwestia
wykorzystania budynków. Spodziewam się, że będzie duży opór w tym temacie,
niemniej jednak czasu na podjęcie ostatecznych decyzji, co do sieci szkół, jest
niewiele”.

Pan  Stanisław  Łapiński  stwierdził:  „te  standardy  można  by  było  trochę
podregulować,  ale  może  być  problem  z  zapłaceniem  odpraw  nauczycielom,
których trzeba by było zwolnić. Mamy też pewien dylemat, bo pewne działania
nas  blokują.  Gdybyśmy  wypowiedzieli  teraz  nauczycielom  pracę,  to  musimy
zapłacić  im  3-  miesięczne  odprawy,  co  weszłoby  w  koszty  tego  roku.  Moim
zdaniem  trzeba  to  zetapować,  bo  im  większa  szkoła,  tym  jej  budżet  został
bardziej zniekształcony poprzez brak naboru do klas pierwszych. Niemniej jednak
należy podjąć działania, by kolejny rok był w miarę uporządkowany”.

Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie
zaakceptował przedłożony przez WSS materiał, kierując go pod obrady
Komisji Oświaty, Kultury i Turystyki oraz pod obrady XXXII Sesji Rady
Powiatu Białostockiego.

Pani  Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła  zebranym informację z
działalności przygotowaną przez Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości / zał.
nr 4 /.
Zawiera ona krótki rys historyczny, proces przejmowania zadań powierzonych z
gmin, utworzenie PODGiK, specyficzne aspekty wykonywanych zadań oraz inne
zadania przewidziane do realizacji w najbliższej przyszłości.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie zaakceptował przedłożony materiał,
kierując go pod obrady Komisji Infrastruktury Technicznej oraz do Rady
Powiatu Białostockiego.

Pani Maria Grażyna Kalińska zreferowała zebranym projekt uchwały Rady
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 roku / zał.
nr 5 /. Zwiększa się plan dochodów i wydatków budżetowych o kwotę 771.376 zł.
Budżet,  po  dokonanych  zmianach  wyniesie  54.906.550  zł,  wydatki  ogółem
56.541.112 zł.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  projekt  uchwały  w
sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok, przekazując do Komisji
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Finansowo  –  Gospodarczej,  celem  zaopiniowania  oraz  Rady  Powiatu
Białostockiego, celem podjęcia uchwały.

Ad. 3
Starosta Białostocki zapoznał zebranych z projektem porządku dziennego

kolejnej sesji Rady Powiatu Białostockiego, planowanej na miesiąc październik /
zał. nr 6 /.

Po dyskusji,  Zarząd Powiatu, jednogłośnie, wstępnie, zaakceptował
projekt porządku dziennego XXXIII Sesji Rady Powiatu Białostockiego, z
naniesionymi zmianami.  Proponuje się ustalenie terminów Sesji  na dzień 18
października 2001 roku, a kolejnej na dzień 22 listopada 2001 roku. Pan
Zygmunt  Matusik,  uczestniczący  w  posiedzeniu  Zarządu  zaakceptował  ww.
propozycję.

Ad. 4
Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z pismem mieszkańców bloków

A,B i C przy ul. Piłsudskiego w Supraślu z prośbą o wprowadzenie do protokołu
uzgodnień dodatkowego zapisu / zał. nr 7 /. Proponowany zapis jest niezbędny ze
względu na zakaz budowania kotłowni w zbiorczych budynkach mieszkalnych, a
indywidualne  rozwiązania  grzewcze  w  użytkowanych  przez  nas  budynkach  ze
względów technicznych  są  niemożliwe.  Wyjaśnień  w tej  sprawie  udzieliła  Pani
Celina Grażyna Wojciechowska.

Po  dyskusji,  Zarząd Powiatu,  jednogłośnie,  uwzględnił  propozycję
wprowadzenia  zaproponowanego  przez  mieszkańców  zapisu  do
protokołu uzgodnień. Do dalszego prowadzenia sprawę przekazano WGKIN.

Ad. 5
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedłożyła zebranym projekt uchwały

Zarządu w sprawie przeznaczenia  do zbycia  lokali  mieszkalnych  oraz  warunki
zbycia lokali w trybie bezprzetargowym / zał. nr 8 /. Wyjaśniła, iż w chwili obecnej
do  sprzedaży  przeznacza  się  22  lokali  mieszkalnych  w  Supraślu  przy  ul.
Piłsudskiego 64 A, B i C.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął Uchwałę Nr 409/2001 z dnia
13  września  2001  roku  w  sprawie  przeznaczenia  do  zbycia  lokali
mieszkalnych / zał. nr 9 /.  Ustalił także jednogłośnie, iż uchwała wchodzi
w życie z dniem podpisania i obowiązuje do dnia 31 marca 2002 roku.

Ponadto, Pani Wojciechowska zapoznała zebranych z projektem ogłoszenia
w  sprawie  sporządzenia  wykazu  lokali  mieszkalnych  przeznaczonych  do
sprzedaży  wraz  z  oddaniem  ułamkowej  części  nieruchomości  gruntowej  w
użytkowanie wieczyste / zał. nr 10 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  opowiedział  się  za  treścią  ww.
ogłoszenia.  Ogłoszenie  podpisali  wszyscy  członkowie  Zarządu,
natomiast wykaz lokali podpisał Przewodniczący Zarządu Powiatu – Pan
Wiesław Pusz / zał. nr 11 /.

W tej samej sprawie Pani Wojciechowska przedstawiła zebranym potrzebę
podpisania  ogłoszenia  do  prasy,  zapoznając  zebranych  z  treścią  powyższego
pisma.

Zarząd Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  treść  ogłoszenia  do
prasy,  upoważniając  do podpisania  Przewodniczącego Zarządu –  Pana
Wiesława Pusza / zał. nr 12 /.

Ad. 6
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała zebranym, iż na jednym

z poprzednich posiedzeń Zarządu Powiatu, członkowie Zarządu podpisali wnioski

5



do  Wojewody  o  komunalizację  gruntów  pod  drogami,  w  związku  z  tym,  iż
mieszkańcy  złożyli  wnioski  o  wypłatę  odszkodowań  za  grunty  im  zajęte.
Otrzymaliśmy  od  Wojewody  pismo  nakazujące  uzupełnienie  ww.  wniosków  o
dodatkowe dokumenty. Z tego wykazu wynika, iż nie możemy dołączyć uchwały
Rady Powiatu o zakwalifikowaniu do kategorii dróg powiatowych. Podjęcie takiej
uchwały  zaplanowane  jest  na  miesiąc  październik  br..  Do  wszystkich  gmin  i
powiatów ościennych poszły już prośby o podjęcie uchwał w tej sprawie / zał. nr
13 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  treść  ww.  pism,
upoważniając  do ich podpisania  Przewodniczącego Zarządu Powiatu –
Pana Wiesława Pusza / zał. nr 14 /.

Ad. 7
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  potrzebę

podpisania  ogłoszenia  w  sprawie  przeznaczenia  do  oddania  w  użytkowanie
nieruchomości  ZOZ-ów  powiatu  białostockiego.  Złożyła  członkom  Zarządu
stosowne wyjaśnienia.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  treść  ogłoszeń,
podpisując  je  /  zał.  nr  15  i  16  /.  Wykazy  nieruchomości,  stanowiące
załączniki ww. ogłoszeń podpisał, z upoważnienia Zarządu Powiatu – Pan
Wiesław Pusz.

Ad. 8
Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu projekty uchwał:

1) w sprawie upoważnienia do podpisania umowy o dotację z Wojewódzkim
Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – DPS w Jałówce / zał.
nr 17 /,

2) w sprawie upoważnienia do podpisania umowy o dotację z Wojewódzkim
Funduszem Ochrony Środowiska i  Gospodarki Wodnej – DD w Supraślu /
zał. nr 18 /,

3) w sprawie upoważnienia  do podpisania  umowy o dotację z  Narodowym
Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej / zał. nr 19 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Maria Grażyna Kalińska – Skarbnik Powiatu.
Zarząd Powiatu, jednogłośnie podjął:

1) Uchwałę  Nr  410/2001  z  dnia  13  września  2001  roku w sprawie
upoważnienia  do  podpisania  umowy  o  dotację  z  Wojewódzkim
Funduszem  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  –  DPS  w
Jałówce / zał. nr 20 /,

2) Uchwałę  Nr  411/2001  z  dnia  13  września  2001  roku w sprawie
upoważnienia  do  podpisania  umowy  o  dotację  z  Wojewódzkim
Funduszem  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  –  DD  w
Supraślu / zał. nr 21 /,

3) Uchwałę  Nr  412/2001  z  dnia  13  września  2001  roku w sprawie
upoważnienia  do  podpisania  umowy  o  dotację  z  Narodowym
Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej / zał. nr 22 /.

Ad. 9
Pani Celina Grażyna Wojciechowska poinformowała zebranych,  iż w dniu

dzisiejszym został rozstrzygnięty przetarg na wyposażenie hali gimnastycznej w
Łapach. W części AB wybrano ofertę ARS COMFORT Sp. z o.o ze Szczecina – cena
brutto 98.529, 47 zł, w części C wygrała firma POLSPORT z Zielonej Góry – cena
brutto 21.594 zł. 

6



Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  wyniki  przetargu,
upoważniając  do  podpisania  protokołu  Przewodniczącego  Zarządu  –
Pana Wiesława Pusza / zał. nr 23 /. 

Ogłoszenie  o  wyniku  postępowania  w  trybie  przetargu
nieograniczonego na wyposażenie sali gimnastycznej w ZSM w Łapach
zostało podpisane przez wszystkich członków Zarządu / zał. nr 24 /.

Ad. 10
Pani  Wicestarosta  przedstawiła  członkom  Zarządu  projekt  umowy  na

realizację zadania: „budowa hali sportowej w Łapach”, zapisanego w Kontrakcie
Wojewódzkim  na  lata  2001  –  2002,  zawartym  pomiędzy  Radą  Ministrów  a
Samorządem Województwa Podlaskiego w dniu  19 czerwca 2001 roku,  zwana
dalej umową zawartą pomiędzy Samorządem Województwa Podlaskiego, zwanym
dalej  Województwem,  reprezentowanym  przez  Sławomira  Zgrzywę,  Marszałka
Województwa Podlaskiego i Dariusza Ciszewskiego, Wicemarszałka Województwa
Podlaskiego a samorządem – Zarządem Powiatu Białostockiego,  zwanym dalej
podmiotem uprawnionym, reprezentowanym przez Przewodniczącego Zarządu –
Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską /
zał. nr 25 /. Wyjaśnienia w tej sprawie złożył Starosta Białostocki.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  treść  ww.  umowy,
upoważniając  do  reprezentacji  Przewodniczącego  Zarządu  –  Pana
Wiesława  Pusza  i  członka  Zarządu  –  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską. 
Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano WSS.

Ad. 11
Wydział  Spraw  Społecznych  przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu  do

zatwierdzenia  aneks  Nr  4  z  dnia  10.09.1001  roku  do  umowy  Nr  2/98  z  dnia
23.06.1998 roku / zał. nr 26 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożył Starosta Białostocki.
Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  treść  ww.  aneksu,

upoważniając do złożenia podpisów Przewodniczącego Zarządu – Pana
Wiesława  Pusza  i  członka  Zarządu  –  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską / zał. nr 27 /.
Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano WSS.

W tym punkcie Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła zebranym sprawę
uruchomienia drugiej transzy kredytu.

Zarząd  upoważnił  Przewodniczącego  Zarządu  Powiatu  –  Pana
Wiesława Pusza  do podjęcia decyzji o wysokościach następnych transz
kredytu,  w  związku  z  realizacją  inwestycji  budowy  hali  sportowej  w
Łapach, po konsultacji z inspektorem nadzoru.

Ad. 12
Przewodniczący  Zarządu przedstawił  zebranym wniosek  WSS o  podjęcie

uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  Okręgowemu  Oddziałowi  Towarzystwa
Kultury  Teatralnej  w  Białymstoku  na  organizację  VI  Ogólnopolskiego  Turnieju
Sztuki  Recytatorskiej  „Człowiek  i  przyroda”  /  zał.  nr  28  /.  Zapoznał  członków
Zarządu z projektem uchwały w tej sprawie / zał. nr 29 /.

Po dyskusji, Zarząd Powiatu postanowił, iż w tej sprawie nie będzie
podejmował  uchwały,  natomiast  ufunduje  dwie  nagrody  w  postaci
książek.
Do dalszego prowadzenia sprawę przekazano WSS.

Ad. 13
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Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  wnioskiem  Wydziału  Spraw
Społecznych  o  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  Klubowi
Sportowemu  „Sprząśla”  w  Supraślu  na  organizację  Mistrzostw  Województwa
Podlaskiego Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w piłce nożnej, które będą
organizowane w dniu 15 września 2001 roku w Supraślu, na boisku sportowym
przy Domu Dziecka w Supraślu / zał. nr 30 /.

Przedstawił członkom Zarządu stosowny projekt uchwały / zał. nr 31 /.
Zarząd Powiatu, jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 413/2001 z dnia

13  września  2001  roku  w  sprawie  udzielenia  dotacji  Klubowi
Sportowemu  Sprząśla /  zał.  nr  32  /.  Sprawę  do  dalszego  prowadzenia
przekazano Wydziałowi Spraw Społecznych.

Ad. 14
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  wyjaśniła,  iż  wpłynął  wniosek  Pana

Czesława  Sarosieka  o  wyrażenie  zgody  na  modernizację  budynku  położonego
przy ul. Bolesława Prusa 2/1 w Wasilkowie. Z treści wniosku wynika, iż omawiany
obiekt  znajduje  się  przy  ul.11-go listopada  w Wasilkowie.  Kopia  tego wniosku
wpłynęła  do  WG  KIN,  który  zbadał  sprawę.  Ze  zgromadzonego  materiału
dowodowego wynika, iż budynek jest usytuowany w drodze, a wspomniana droga
jest powiatową, ale w operacie ewidencji gruntów istnieje zapis, że stanowi ona
drogę  gminną.  Należałoby,  więc,  zwrócić  się  z  wnioskiem  do  Wojewody  o
wznowienie  postępowania  administracyjnego  w  tej  sprawie  i  ewentualne
uchylenie  wadliwej  decyzji,  stwierdzającej  prawo  własności.  Wydział  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości prosi o zajęcie stanowiska w tej sprawie / zał. nr 33 /.

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  odłożył  rozpatrzenie  ww.  sprawy,
celem uzyskania dodatkowych wyjaśnień z Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku.

Ad. 15
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku zwraca się z prośbą o

zwiększenie planu wydatków budżetowych na 2001 rok / zał. nr 34 /. Wyjaśnienia
w tej sprawie złożyła Pani Wojciechowska.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek,  przekazując  go  do  Pani  Skarbnik,  celem ujęcia  w  projekcie
uchwały Rady w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.

Ad. 16
Dyrektor  Powiatowego  Centrum Pomocy  Rodzinie  w Białymstoku  złożyła

wniosek o wprowadzenie do budżetu powiatu dotacji celowych z budżetu państwa
na dofinansowanie zadań inwestycyjnych w jednostkach organizacyjnych powiatu
białostockiego  w kwocie 460.000 zł  /  zał.  nr  35 /.  Wyjaśnienia w tej  sprawie
złożyła Pani Kalińska.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek,  przekazując  go  do  Pani  Skarbnik,  celem ujęcia  w  projekcie
uchwały Rady w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.

Ad. 17
PCPR w Białymstoku pismem z dnia 6.09.2001 roku wnioskuje o dokonanie

zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 2001 rok w DPS w Uhowie
na kwotę 72.000 zł / zał. nr 36 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.  wniosek,
przekazując  go  do  Pani  Skarbnik,  celem  wprowadzenia  zmian  w
projekcie uchwały Rady Powiatu.
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Ad. 18, 19, 20
Pani  Elżbieta Gościło  –  p.  o Dyrektora  PCPR w Białymstoku wnioskuje  o

wprowadzenie  do  budżetu  powiatu  dotacji  z  Narodowego  Funduszu  Ochrony
Środowiska na dofinansowanie inwestycji w jednostkach organizacyjnych powiatu
białostockiego  w kwocie  210.000 zł  /  zał.  nr  37  /.  Wyjaśnienia  w tej  sprawie
złożyła Pani Skarbnik. Ponadto dodała, iż dwa kolejne wnioski: DPS w Jałówce /
zał. nr 38 / i DD w Supraślu / zał. nr 39 / o zwiększenie budżetów w związku z
otrzymaniem  dotacji  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska,  należy
także wprowadzić do projektu uchwały Rady.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  powyższe  wnioski,
zobowiązując Panią Marię Grażynę Kalińską do ujęcia zmian w projekcie
uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2001 rok.

Ad. 21
Członkowie Zarządu zapoznali się z kolejnym wnioskiem, Wydziału Spraw

Społecznych w sprawie wprowadzenia  do budżetu środków na dofinansowanie
usług  rehabilitacyjnych  /  zał.  nr  40  /.  Wyjaśnienia  złożyła  Pani  Maria  Grażyna
Kalińska.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  powyższy  wniosek,
przekazując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia w projekcie uchwały Rady
Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2001 rok.

Ad. 22
Członkowie Zarządu zapoznali  się z wnioskiem Poradni  Psychologiczno –

Pedagogicznej  w  Łapach  o  zwiększenie  budżetu  o  kwotę  1.850  zł  na
wynagrodzenie nauczycieli / zał. nr 41 /.

Zarząd Powiatu, powyższy wniosek skierował do Wydziału Spraw
Społecznych, celem dokonania analizy.

Ad. 23
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym wniosek Dyrektora LO i  LE w

Łapach o zwiększenie budżetu o kwotę 27.800 zł na z uwagi na braki w funduszu
płac / zał. nr 42 /.

Zarząd Powiatu, powyższy wniosek skierował do Wydziału Spraw
Społecznych, celem dokonania analizy.

Ad. 24
Starosta  Białostocki  zapoznał  członków  Zarządu  z  wnioskiem  Dyrektora

Liceum Ogólnokształcącego  i   Liceum Ekonomicznego  w  Łapach  o  dokonanie
zmian w budżecie / zał. nr 43 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  powyższy
wniosek,  przekazując  go  do  Pani  Skarbnik,  celem ujęcia  w  projekcie
uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2001 rok.

Ad. 25
Wniosek  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Jałówce  o  zwiększenie  planu

wydatków  budżetowych  jednostki,  zgodnie  z  informacją  Pani  Skarbnik  został
wnikliwie przeanalizowany / zał. nr 44 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  go,  zobowiązując
Panią  Skarbnik  do  ujęcia  zmian  w  projekcie  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego.

Ad. 26

9



Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku przedłożył propozycję odpowiedzi
na pismo Pana Andrzeja Kasperowicza – radnego Gminy Michałowo w sprawie
budowy drogi powiatowej Żednia – Sokole / zał. nr 45 /. 

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
odpowiedzi, upoważniając do jej podpisania Przewodniczącego Zarządu
Pana Wiesława Pusza / zał. nr 46 /.

Ad. 27
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym projekt  odpowiedzi  na  pismo

Społecznego Komitetu Budowy ul.  Sportowej w Grabówce, przygotowany przez
PZD w Białymstoku / zał. nr 47 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
odpowiedzi, upoważniając do jej podpisania Przewodniczącego Zarządu
Pana Wiesława Pusza / zał. nr 48 /.

Ad. 28
Przewodniczący  Zarządu  Powiatu  zapoznał  zebranych  z  wnioskiem

Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie przesunięcia kwoty 80.000 zł z planowanej
realizacji remontu mostu w Turośni Kościelnej na:

1) dofinansowanie remontu mostu na rzece Narew w Doktorcach – brakującą
kwotę 65.375 zł planowano pokryć ze środka specjalnego,

2) budowę przepustu w m. Podozierany w ciągu drogi powiatowej Michałowo –
Podozierany – Wiejki – Gródek / zał. nr 49 /.

Zarząd Powiatu, po dyskusji, ww. wniosek postanowił skierować pod
obrady  Komisji  Infrastruktury  Technicznej  z  prośbą  o  wypracowanie
opinii w tej kwestii.

Ad. 29
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż  na

posiedzeniu Zarządu w dniu 22 sierpnia 2001 roku członkowie Zarządu zapoznali
się  z  pismem   lekarzy  specjalistów  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem
gabinetów lekarskich w budynku przy ul. Słonimskiej 15/1 / zał. nr 50 /.  Zarząd
Powiatu  postanowił  wówczas  odłożyć  rozpatrzenie  tej  sprawy  na  termin
późniejszy,  z  uwagi  na  potrzebę  uzyskania  przez  Wydział  Spraw Społecznych
opinii Dyrektora SP TZOZ w Białymstoku – Pana Walentego Rogowskiego. Obecnie
WSS przedłożył opinię Dyrektora SP TZOZ w Białymstoku w tej sprawie / zał. nr 51
/. Starosta Białostocki przedstawił zebranym projekt odpowiedzi.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Przewodniczącego
Zarządu Powiatu – Pana Wiesława Pusza  / zał. nr 52 /.
Do dalszego prowadzania sprawę przekazano WSS.

Ad. 30
Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku przedłożył na posiedzenie Zarządu

propozycję  podpisania  umowy  z  Zarządem  Gminy  Dobrzyniewo  Kościelne  w
sprawie sfinansowania przez Gminę modernizacji drogi powiatowej Dobrzyniewo
Duże – Borsukówka w miejscowości Gniła / zał. nr 53 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  opowiedział  się  za  podpisaniem
powyższej  umowy,  upoważniając  do  reprezentacji  Przewodniczącego
Zarządu Powiatu – Pana Wiesława Pusza oraz członka Zarządu – Panią
Celinę Grażynę Wojciechowską / zał. nr 54 /.

Ww. umowę przesłano do Gminy, celem podpisania.

Ad. 31
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Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała zebranym, iż członkowie
Zarządu, na jednym z poprzednich posiedzeń z pismami N ZOZ „Medicus” i „Vea”
z  Łap  o  wyrażenie  zgody na  wykonanie  dodatkowego  zasilania  elektrycznego
Przychodni Rejonowej przy ul. Piaskowej 9 w Łapach. Wyjaśnienia w tej sprawie
złożyła  zebranym  członek  Zarządu  –  Pani  Ewa  Słojewska  Zaręba.  Wówczas,
Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  upoważnił  Przewodniczącego  Zarządu  –  Pana
Wiesława Pusza do ostatecznego załatwienia sprawy, po uzyskaniu przez WSS
opinii  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach  –  Pana  Stanisława  Zaręby.  Obecnie,
Przewodniczący Zarządu, odczytał zebranym opinię Dyrektora SP ZOZ w Łapach /
zał. nr 55 / oraz projekt odpowiedzi w tej sprawie.

 Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Przewodniczącego
Zarządu Powiatu – Pana Wiesława Pusza / zał. nr 56 /.

Ad. 32
Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  pismem  Komendy  Miejskiej

Państwowej Straży Pożarnej w Białymstoku w sprawie dofinansowania, w kwocie
20.000 zł, realizacji  Krajowego Systemu Ratowniczo – Gaśniczego, na szczeblu
powiatu -  system alarmowania,  dysponowania i  koordynacji  akcji  ratowniczych
poprzez system łączności – stacja przekaźnikowa w okolicach Gródka – Michałowa
/ zał. nr 57 /.

Zarząd  Powiatu  powyższe  pismo  przyjął  do  wiadomości,
zobowiązując Pana Stanisława Łapińskiego, Wydział Spraw Społecznych
oraz Panią Skarbnik do wspólnej analizy wniosku.

Ad. 33
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  pismo

Książnicy  Podlaskiej  im.  Łukasz  Górnickiego  w  Białymstoku  z  prośbą  o
wyposażenie Biblioteki Powiatowej w komputer z drukarką, niezbędny do pracy /
zał. nr 58 /.

Zarząd  Powiatu  powyższe  pismo  skierował  do  Wydziału  Spraw
Społecznych oraz Pani Skarbnik do wspólnej analizy.

Ad. 34
Pani  Wicestarosta  zapoznała  członków  Zarządu  z  pismem  Związku

Nauczycielstwa  Polskiego,  Zarządu  Oddziału  w  Łapach  w  sprawie  wyrażenia
sprzeciwu w związku z wstrzymaniem podwyżki wynagrodzenia dla pracowników
niepedagogicznych szkół i placówek oświatowych / zał. nr 59 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego ww. pismo przyjął do wiadomości,
kierując  do  WSS,  radców prawnych i  Pani  Skarbnik  celem dokonania
analizy  i  wypracowania  stanowiska  i  przygotowania  propozycji
odpowiedzi.
Ponadto  kopię  ww.  pisma  skierowano  do  Komisji  Oświaty,  Kultury  i
Turystyki oraz do Rady Powiatu Białostockiego.
Ad. 35

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  projekt
protokołu  określającego  zasady  przejęcia  i  korzystania  z  budynku  Przychodni
Lekarskiej  w  czarnej  Białostockiej,  który  będzie  stanowił  załącznik  do  umowy
darowizny  przed  aktem notarialnym /  zał.  nr  60  /.  Podpisanie  umowy zostało
ustalone na dzień dzisiejszy, tj. 13 września 2001 roku.

Zarząd Powiatu ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 36
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Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  terminami  posiedzeń  stałych
Komisji  rady  Powiatu,  prosząc  członków  zarządu  o  aktywne  uczestnictwo  w
posiedzeniach:

 Komisji  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Rybactwa  Śródlądowego  i  Ochrony
Środowiska wraz z  Komisją ds.  Rodziny i  Pomocy Społecznej  w dniu  17
września o godz. 1000, 

 Komisji Porządku Publicznego i bezpieczeństwa Obywateli wraz z Komisją
ds.  Rynku  Pracy  i  przedsiębiorczości  w  dniu  17  września  2001  roku  o
godz.1400,

 Komisji Rewizyjnej w dniu 17 września 2001 roku o godz.1500,
 Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej w dniu 18 września 2001 roku o godz.

1000,
 Komisji Infrastruktury Technicznej w dniu 18 września 2001 roku o godz.

1200,
 Komisji Oświaty, Kultury i Turystyki w dniu 19 września 2001 roku o godz.

1300,
 Komisji  Finansowo  –  Gospodarczej  w  dniu  19  września  2001  roku  o

godz.1400.

Ad. 37
Spraw różnych nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie Zarządu Powiatu

Białostockiego dobiegło końca o godz. 1320.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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